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  Protokół Nr XXV/20  

z dnia 14 październik 2020 r. 

 

 z sesji Rady Gminy Dobromierz odbytej w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury, 

Sportu i Rekreacji w Dobromierzu, pod przewodnictwem Leszka Sokalskiego – 

wiceprzewodniczącego Rady.   

  

Sesja Rady rozpoczęła się o godz. 17.00 i trwała do godz. 17.50.  

  

W sesji uczestniczyło 13 radnych (nieobecni radni: Michał Sadowski, Piotr Rusek), zastępca 

wójta Edward Krumplewski, sekretarz Monika Borysewicz, skarbnik Barbara Zapała oraz 

kierownicy i dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych. 

 

Listy obecności stanowią zał. nr 1, 2 do protokołu.  

 

Ad.-1/2. 

Wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski otworzył obrady XXV sesji Rady Gminy 

Dobromierz. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Poinformował, że Wójt Gminy zwrócił się z wnioskiem o zmianę 

porządku obrad XXV sesji Rady Gminy Dobromierz poprzez wprowadzenie: 

1. II projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia w formie darowizny od 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa do zasobu Gminy Dobromierz działki o 

numerze 289/5 o pow. 0,2136 ha i 289/1 o pow. 0,10 ha obręb Szymanów.  

2. II projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia w formie darowizny od Powiatu 

Świdnickiego do zasobu Gminy Dobromierz działki o numerze 289/3 o pow. 0,0356 ha 

położonej w obrębie wsi Czernica. 

3. II projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 5 lat oraz od 

odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej o nr 326/32 stanowiącej własność Gminy Dobromierz. 

Zapytał, czy radni mają uwagi do porządku obrad?  

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono.   

 

Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu: 13 radnych za, 2 nieobecnych. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy Dobromierz za I półrocze 2020 roku. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz na rok 2020. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Dobromierz. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania 

dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy podłączeń kanalizacyjnych na 

terenie objętym inwestycją pn. ,,Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowościach 

Jaskulin, Siodłkowice, Szymanów, Gmina Dobromierz – II Etap, budowa sieci 

kanalizacji sanitarnej w Szymanowie do nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi od numeru 6 do 17 i od 48 do 64”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia w formie darowizny od 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa do zasobu Gminy Dobromierz działki o 

numerze 289/5 o pow. 0,2136 ha i 289/1 o pow. 0,10 ha obręb Szymanów. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia w formie darowizny od Powiatu 

Świdnickiego do zasobu Gminy Dobromierz działki o numerze 289/3 o pow. 0,0356 

położonej w obrębie wsi Czernica. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 5 lat oraz od 

odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej o nr 326/32 stanowiącej własność Gminy Dobromierz. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektorów szkół. 

13. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok poprzedzający rok szkolny, w 

tym o wynikach egzaminów w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Dobromierz. 

14. Informacja dotycząca analizy złożonych oświadczeń majątkowych. 

15. Interpelacje i wnioski radnych. 

16. Wolne wnioski, zapytania, informacje. 

17. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.-3. 

Wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski poinformował, że protokół z XXIV sesji Rady 

Gminy Dobromierz został wyłożony do wglądu w Biurze Rady, nie wniesiono do niego 

żadnych uwag.  

Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu?  

Uwag nie zgłoszono.  

Stwierdził, iż protokół został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad.-4.  

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do przedłożonego 

sprawozdania z pracy Wójta w okresie międzysesyjnym? 

Pytań nie zgłoszono.   

                          

Ad.-5. 

-skarbnik Barbara Zapała omówiła informacje o przebiegu wykonania budżetu gminy 

Dobromierz za I półrocze 2020 roku. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowej 

informacji? 

Pytań nie zgłoszono.   

 

Ad.-6. 

-skarbnik Barbara Zapała omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Dobromierz na rok 2020. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały? 

Pytań nie zgłoszono.   

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Dobromierz na rok 2020 w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXV/142/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz 

na rok 2020 głosowało: 13 – radnych za, 2 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 
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Ad.-7. 

-skarbnik Barbara Zapała omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Dobromierz. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały? 

Pytań nie zgłoszono.   

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dobromierz w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXV/143/20 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Dobromierz głosowało: 13 – radnych za, 2 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

 

Ad.-8. 

-zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy 

podłączeń kanalizacyjnych na terenie objętym inwestycją pn. ,,Budowa sieci kanalizacji 

sanitarnej w miejscowościach Jaskulin, Siodłkowice, Szymanów, Gmina Dobromierz – II Etap, 

budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Szymanowie do nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi od numeru 6 do 17 i od 48 do 64”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono.   

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

kosztów budowy podłączeń kanalizacyjnych na terenie objętym inwestycją pn. ,,Budowa sieci 

kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Jaskulin, Siodłkowice, Szymanów, Gmina 

Dobromierz II Etap budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Szymanowie do nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi od numeru 6 do 17 i od 48 do 64”.w głosowaniu: 5 

radnych za. 

 

-przewodnicząca Komisji Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska Otylia Sieczka 

poinformowała, że kierowana przez nią komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie kosztów budowy podłączeń kanalizacyjnych na terenie objętym inwestycją 

pn. ,,Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Jaskulin, Siodłkowice, 

Szymanów, Gmina Dobromierz II Etap budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Szymanowie do 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi od numeru 6 do 17 i od 48 do 64” w 

głosowaniu: 5 radnych za. 

  

Za podjęciem Uchwały Nr XXV/144/20 zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

regulaminu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy podłączeń 

kanalizacyjnych na terenie objętym inwestycją pn. ,,Budowa sieci kanalizacji sanitarnej 
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w miejscowościach Jaskulin, Siodłkowice, Szymanów, Gmina Dobromierz II Etap 

budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Szymanowie do nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi od numeru 6 do 17 i od 48 do 64” głosowało: 13 – radnych za, 

2 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-9. 

-zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego 

przejęcia w formie darowizny od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa do zasobu Gminy 

Dobromierz działki o numerze 289/5 o pow. 0,2136 ha i 289/1 o pow. 0,10 ha obręb Szymanów. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono.   

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego przejęcia w formie darowizny od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa do 

zasobu Gminy Dobromierz działki o numerze 289/5 o pow. 0,2136 ha i 289/1 o pow. 0,10 ha 

obręb Szymanów w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

-przewodnicząca Komisji Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska Otylia Sieczka 

poinformowała, że kierowana przez nią komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie nieodpłatnego przejęcia w formie darowizny od Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa do zasobu Gminy Dobromierz działki o numerze 289/5 o pow. 0,2136 ha i 289/1 o 

pow. 0,10 ha obręb Szymanów w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXV/145/20 w sprawie nieodpłatnego przejęcia w formie 

darowizny od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa do zasobu Gminy Dobromierz 

działki o numerze 289/5 o pow. 0,2136 ha i 289/1 o pow. 0,10 ha obręb Szymanów 

głosowało: 13 – radnych za, 2  nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-10. 

-zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego 

przejęcia w formie darowizny od Powiatu Świdnickiego do zasobu Gminy Dobromierz działki 

o numerze 289/3 o pow. 0,0356 położonej w obrębie wsi Czernica. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono.   

 

 -przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego przejęcia w formie darowizny od Powiatu Świdnickiego do zasobu Gminy 

Dobromierz działki o numerze 289/3 o pow. 0,0356 położonej w obrębie wsi Czernica w 

głosowaniu: 5 radnych za. 

 

-przewodnicząca Komisji Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska Otylia Sieczka 

poinformowała, że kierowana przez nią komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie nieodpłatnego przejęcia w formie darowizny od Powiatu Świdnickiego do zasobu 

Gminy Dobromierz działki o numerze 289/3 o pow. 0,0356 położonej w obrębie wsi Czernica 

w głosowaniu: 5 radnych za. 
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Za podjęciem Uchwały Nr XXV/146/20 w sprawie nieodpłatnego przejęcia w formie 

darowizny od Powiatu Świdnickiego do zasobu Gminy Dobromierz działki o numerze 

289/3 o pow. 0,0356 położonej w obrębie wsi Czernica głosowało: 13 – radnych za, 2 

nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-11. 

-zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dzierżawę na okres 5 lat oraz od odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowej o nr 326/32 stanowiącej własność Gminy Dobromierz. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-prezes LGD „Szlakiem Granitu” Krystian Ulbin poinformował, że budynek, który ma powstać 

w Dobromierzu ma służyć promocji turystyki na naszym obszarze. Zaznaczył, że drugim celem 

tego obiektu jest część parterowa, która ma służyć promocji produktów lokalnych. Chcemy w 

jednym miejscu zrobić wystawę po części ze sprzedażą produktów lokalnych czyli różnego 

rodzaju produkty spożywcze pochodzące z całego obszaru gmin. Zwrócił uwagę, że  projekt 

ma nie tylko służyć gminie Dobromierz, ale i siedmiu gminom członkowskim. Mamy również 

zaplanowaną część biurową, która będzie wykorzystana na potrzeby stowarzyszenia. 

Poinformował, że w chwili obecnej trwają prace nad projektem budowlanym wraz z 

kosztorysem. Do końca listopada zostanie złożony wniosek do Urzędu Marszałkowskiego o 

dofinansowanie projektu. Kwota możliwej dotacji to ok. 700 tys. zł.  

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

-radny Marek Jaworski zapytał, co będzie jeżeli Stowarzyszenie nie dostanie dofinansowania? 

-prezes LGD „Szlakiem Granitu” Krystian Ulbin poinformował, że jeżeli Stowarzyszenie nie 

dostanie dotacji to odstąpi od inwestycji. 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na dzierżawę na okres 5 lat oraz od odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowej o nr 326/32 stanowiącej własność Gminy Dobromierz w 

głosowaniu: 5 radnych za. 

 

-przewodnicząca Komisji Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska Otylia Sieczka 

poinformowała, że kierowana przez nią komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 5 lat oraz od odstąpienia od przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej o nr 326/32 stanowiącej własność 

Gminy Dobromierz w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXV/147/20 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 

5 lat oraz od odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej o nr 326/32 stanowiącej własność Gminy Dobromierz 

głosowało: 13 – radnych za, 2 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

 

Ad.-12. 

-przewodnicząca Komisji Skarg, wniosków i petycji Celina Chmielowska przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektorów szkół. 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  
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-radny Marek Jaworski poinformował, że dziś jest święto nauczycieli, a Rada Gminy 

Dobromierz rozpatruje skargę. Zaznaczył, że to co powiedziała przewodnicząca Komisji Skarg, 

wniosków i petycji jest tym co powinniśmy zrobić, uznając skargę za bezzasadną. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXV/147/20 w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektorów 

szkół głosowało: 13 – radnych za, 2 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-13. 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski poinformował, że informacja o stanie realizacji 

zadań oświatowych za rok poprzedzający rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów w 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Dobromierz została zamieszczona dla 

radnych na stronie posiedzenia.pl oraz została przedstawiona na wspólnym posiedzeniu 

komisji. Zapytał, czy radni mają pytania do przedłożonej informacji? 

Pytań nie zgłoszono.   

 

Ad.-14. 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski poinformował, że do Rady Gminy Dobromierz 

wpłynęło pismo od Wojewody Dolnośląskiego z analizą oświadczeń majątkowych za 2019 r. 

Wójta Gminy Dobromierz oraz Przewodniczącego Rady Gminy. Informacja dotycząca 

oświadczeń majątkowych  została zamieszczona dla radnych na stronie posiedzenia.pl. Zapytał, 

czy radni mają pytania do przedłożonej informacji? 

Pytań nie zgłoszono.   

 

Ad.-15. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad.-16. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad.-17. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, wiceprzewodniczący Rady ogłosił 

zamknięcie obrad XXV sesji Rady Gminy Dobromierz.  

 

     

        Wiceprzewodniczący Rady 

             (-) Leszek Sokalski 

       

 

 

 

 

 

 

Protokolant: Katarzyna Żur 

Obsługa prawna: radca prawny Mariusz Starke 

 

 

 


